
ASOCIACIJOS „ŠIAULIŲ RAJONO VIETOS VEIKLOS GRUPĖ“ VIETOS PROJEKTŲ 

ATRANKOS KOMITETO 2018 M. LAPKRIČIO 20 D.POSĖDŽIO 

PROTOKOLO DĖSTOMOJI DALIS 

 

2018 m. lapkričio 20 d. Nr. 6 

 

Šiauliai 

 

 

Posėdis vyko –  2018 m. lapkričio 20 d. 15.00 val. 

Posėdžio pirmininkas – Vidutė Meižienė 

Posėdžio sekretorė – Kristina Burke - Žilinskienė 

 

DALYVAVO:  

Valdybos nariai: Vidutė Meižienė, Gediminas Karalius, Giedrius Jakubėnas, Deimantė Radžvilė, 

Judita Pališaitė, Algimantas Lacis, Audrius Kondrotas, Ineta Navickaitė, Algis Mačiulis, Jolanda 

Rudavičienė 

 

Pareiškėjai: Gintautas Mačiūnas, Vismantas Anglickas (IĮ „ADI Souvenirs“ direktorius), Edvinas 

Sasnauskas (UAB „Edo ūkis“ direktorius), Edas Sasnauskas (UAB „Edo ūkis“ savininkas), Sandra 

Šantarytė – Keršienė (UAB „Orsada“ direktorė), Žudrūnas Šalkauskas (UAB „Baltic gold“ direktorius). 

  

Asociacijos „Šiaulių rajono vietos veiklos grupė“ darbuotojai: Laima Pušinskienė (projekto 

administratorė), Povilas Zaveckas (VVG pirmininkas, projekto vadovas), Kristina Burke – Žilinskienė 

(finansininkė). 

  

DARBOTVARKĖ: 

 

1. Dėl pritarimo Gintauto Mačiūno projektui „Gintauto Mačiūno ekonominės veiklos plėtra 

kaime“ ir rekomendavimo jį perduoti į kitą vertinimo etapą (paraiškos Nr. ŠIAU-LEADER-6A-D-6-2-

2018). 

2. Dėl pritarimo IĮ ADI Souvenirs projektui „IĮ ADI Souvenirs verslo plėtra – gamybinės 

bazės statyba“ ir rekomendavimo jį perduoti į kitą vertinimo etapą (paraiškos Nr. ŠIAU-LEADER-6A-D-

6-3-2018). 

3. Dėl pritarimo UAB „Edo ūkis“ projektui „UAB „Edo ūkis“ verslo plėtra modernizuojant 

techninę bazę“ ir rekomendavimo jį perduoti į kitą vertinimo etapą (paraiškos Nr. ŠIAU-LEADER-6A-D-

6-4-2018). 

4. Dėl pritarimo UAB „Orsada“ projektui „UAB „Orsada“ plėtra investuojant į žemės darbų 

vykdymo veiklą“ ir rekomendavimo jį perduoti į kitą vertinimo etapą (paraiškos Nr. ŠIAU-LEADER-6A-

D-6-1-2018). 

5. Dėl pritarimo UAB „Baltic Gold“ projektui „UAB „Baltic gold“ plėtra pradedant tekstilės 

apdailos veiklą“ ir rekomendavimo jį perduoti į kitą vertinimo etapą (paraiškos Nr. ŠIAU-LEADER-6A-

D-6-5-2018). 

 

 

V. Meižienė teiraujasi valdybos narių ar jie sutinka, kad posėdžio pirmininke būtų V.Meižienė, o 

sekretore Kristina Burke - Žilinskienė. Visi valdybos nariai vienbalsiai sutinka. 

 

V. Meižienė pristato darbotvarkę ir klausia ar valdybos nariai turi klausimų. Valdybos nariai klausimų 

neturi ir vienbalsiai pritaria darbotvarkei. 

 

Prieš pradedant lėšų vietos projektams įgyvendinti skyrimą, V.Meižienė informuoja, kad vadovaujantis 

Vietos projektų, įgyvendinamų bendruomenių inicijuotos vietos plėtros būdu, administravimo taisyklių, 

patv. LR Žemės ūkio ministro 2016 m. rugsėjo 21 d. įsakymu Nr. 3D-544, nuostatomis prieš vietos 

projektų atrankos posėdį pasirašomos nešališkumo ir konfidencialumo deklaracijos. Prašo valdybos narių 

ir kitų stebėtojo teisėmis dalyvaujančių asmenų perskaityti ir pasirašyti šias deklaracijas. Valdybos nariai 
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ir stebėtojo teisėmis dalyvaujantys asmenys pasirašo posėdžių dėl lėšų vietos projektams įgyvendinti 

skyrimo dalyvio nešališkumo ir konfidencialumo deklaracijas. 

 

V.Meižienė informuoja, kad vadovaujantis Vietos projektų, įgyvendinamų bendruomenių inicijuotos 

vietos plėtros būdu, administravimo taisyklių, patv. LR Žemės ūkio ministro 2016 m. rugsėjo 21 d. 

įsakymu Nr. 3D-544, nuostatomis VVG valdyba, priimdama sprendimus dėl vietos projektų, privalo 

dirbti pagal Vietos projektų atrankos komiteto darbo reglamentą, kuris yra tvirtinamas vietos projektų 

atrankos posėdžio metu. Prieš pradedant svarstyti projektus valdybos nariai privalo patvirtinti Vietos 

projektų atrankos komiteto darbo reglamentą. V. Meižienė kviečia perskaityti reglamentą, gal kas turės 

klausimų. Valdybos nariai klausimų neturi. Valdybos nariai vienbalsiai pritaria darbo reglamentui. 

 

V. Meižienė skaičiuoja valdybos narius ar susidaro kvorumas. Dalyvauja iš viso 10 valdybos narių. Prašo 

valdybos narių informuoti, kas norėtų ar turėtų nusišalinti svarstant projektus. Valdybos narė Ineta 

Navickaitė nusišalins svarstant pirmąjį darbotvarkės klausimą. 

 

V. Meižienė prieš pradedant svarstyti vietos projektus kviečia L. Pušinskienę pristatyti bendrą informaciją 

apie 6-ąjį kvietimą. 

L. Pušinskienė komentuoja informaciją iš Vietos projektų paraiškų vertinimo rezultatų suvestinės apie 

kvietimo terminą, kvietimui skirtą bendrą lėšų sumą. 

 

1. SVARSTYTA. Dėl pritarimo Gintauto Mačiūno projektui „Gintauto Mačiūno ekonominės 

veiklos plėtra kaime“ ir rekomendavimo jį perduoti į kitą vertinimo etapą (paraiškos Nr. ŠIAU-

LEADER-6A-D-6-2-2018). 

 

Valdybos narė Ineta Navickaitė pasišalina iš posėdžio patalpos. 

Klausimo svarstyme dalyvauja pareiškėjas Gintautas Mačiūnas. 

 

V. Meižienė prašo vertintojos L. Pušinskienės pristatatyti projektą. 

L. Pušinskienė pagal vietos projekto vertinimo ataskaitą pristato projektą. 

V. Meižienė klausia ar valdybos nariai turi klausimų. 

 

J. Rudavičienė atkreipia dėmesį, kad projekto paraiškoje nurodytos įvairios paslaugų kainos, klausia kaip 

nustatytos teikiamų paslaugų kainos. 

G. Mačiūnas atsako, kad kainos yra nurodytos atsižvelgiant į rinkoje vyraujančias tokių paslaugų kainas. 

G. Karalius klausia, ar tikrai su tokiu ekskavatoriumi bus galima greideriuoti kelius kaip nurodyta 

paraiškoje. 

G. Mačiūnas atsako, kad minimaliai bus galima palyginti kokį keliuką. 

G.Karalius atkreipia dėmesį, kad numatoma ir net sniegą valyti. 

G. Mačiūnas teigia, kad įmanoma valyti sniegą įsigijus papildomus priedus šiam ekskavatoriui. 

G. Jakubėnas pažymi, kad kuriamai darbo vietai planuojamas mokėti minimalus darbo užmokestis. Ar 

tikrai atsiras darbuotojas, kuris tokius specifinius darbus darys už minimalų atlygį. 

G. Mačiūnas atsako, kad pagal galimybes bus mokamas didesnis atlygis. 

A. Lacis klausia ar projekte yra nurodyta, kaip šio projekto veikla padės kaimui, Šiaulių rajono žmonėms. 

P. Zaveckas atsako, kad tai yra verslo projektas, todėl nėra žiūrima labai didelė tiesioginė reikšmė kaimui, 

tiesiog sukuriama darbo vieta, gerai kaimui ir Šiaulių rajonui. 

 

Pareiškėjas pasišalina iš posėdžio patalpos. 

 

V.Meižienė kviečia balsuoti ar pritarti Mačiūno projektui „Gintauto Mačiūno ekonominės veiklos plėtra 

kaime“ ir rekomenduoti jį perduoti į kitą vertinimo etapą (paraiškos Nr. ŠIAU-LEADER-6A-D-6-2-2018, 

prašoma paramos suma 42 552,00 Eur). 

 

NUTARTA: 

1. pritarti Mačiūno projektui „Gintauto Mačiūno ekonominės veiklos plėtra kaime“ ir rekomenduoti 

jį perduoti į kitą vertinimo etapą (paraiškos Nr. ŠIAU-LEADER-6A-D-6-2-2018, prašoma paramos suma 

42 552,00 Eur). 

Balsavo „už“: 8 (aštuoni) 
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Balsavo „prieš“: 1 (vienas, Gediminas Karalius) 

 

Valdybos narė Ineta Navickaitė grįžta į posėdžio patalpą. 

 

2. SVARSTYTA. Dėl pritarimo IĮ ADI Souvenirs projektui „IĮ ADI Souvenirs verslo plėtra – 

gamybinės bazės statyba“ ir rekomendavimo jį perduoti į kitą vertinimo etapą (paraiškos Nr. 

ŠIAU-LEADER-6A-D-6-3-2018). 

 

Klausimo svarstyme dalyvauja pareiškėjo atstovas IĮ ADI Souvenirs direktorius Vismantas Anglickas. 

 

V. Meižienė prašo vertintojos L. Pušinskienės pristatatyti projektą. 

L. Pušinskienė pagal vietos projekto vertinimo ataskaitą pristato projektą. 

V. Meižienė klausia ar valdybos nariai turi klausimų. 

G. Karalius klausia ar pastatas bus prijungtas prie jau stovinčio pastato ar atskiras. 

V. Anglickas atsako, kad pastatas bus atskiras. 

G. Karalius klausias ar tai bus ypatingos paskirties pastatas. 

V. Anglickas atsako, kad neypatingas. 

D. Radžvilė klausia kokią edukacinę veiklą numato vykdyti. 

V. Anglickas atsako, kad įmonė šiuo metu vykdo edukaciją Vilniuje, bet nori plėsti savo veiklą ir pradėti 

teikti edukacijos paslaugas Šiaulių rajone. 

D. Radžvilė klausia, ar pasistačius pastatą bus kokių būrelių vaikams. 

V. Anglickas atsako, kad vietoje būrelius daryti vaikams būtų sudėtinga, patirtis parodė, kad paprasčiau 

susitvarkius dokumentus vykti į darželius, mokyklas.  

J. Rudavičienė klausia ar bus galimybė apgyvendinti atvykstančius. 

V. Anglickas atsako ieškosiąs galimybių artimiausiose vietovėse. 

J. Pališaitė klausia kiek darbuotojų šiuo metu dirba įmonėje. 

V. Anglickas atsako, kad šiuo metu yra vienas asmuo, planuojama įdarbinti 2 asmenis. 

A. Lacis klausia ar žaliavų nepritrūks. 

V. Anglickas atsako, kad žaliavų išteklių dar užteks 500 metų. 

 

Pareiškėjo atstovas pasišalina iš posėdžio patalpos. 

 

G. Karalius pažymi, kad matosi, jog pareiškėjas puikiai išmano savo darbo sritį. 

 

V.Meižienė kviečia balsuoti ar pritarti IĮ ADI Souvenirs projektui „IĮ ADI Souvenirs verslo plėtra – 

gamybinės bazės statyba“ ir rekomenduoti jį perduoti į kitą vertinimo etapą (paraiškos Nr. ŠIAU-

LEADER-6A-D-6-3-2018, prašoma paramos suma 74 975,00 Eur). 

 

NUTARTA: 

1. pritarti IĮ ADI Souvenirs projektui „IĮ ADI Souvenirs verslo plėtra – gamybinės bazės statyba“ ir 

rekomenduoti jį perduoti į kitą vertinimo etapą (paraiškos Nr. ŠIAU-LEADER-6A-D-6-3-2018, prašoma 

paramos suma 74 975,00 Eur). 

Balsavo „už“: 10 (dešimt) 

Balsavo „prieš“: nėra 

 

3. SVARSTYTA. Dėl pritarimo UAB „Edo ūkis“ projektui „UAB „Edo ūkis“ verslo plėtra 

modernizuojant techninę bazę“ ir rekomendavimo jį perduoti į kitą vertinimo etapą (paraiškos Nr. 

ŠIAU-LEADER-6A-D-6-4-2018). 

 

Klausimo svarstyme dalyvauja pareiškėjo atstovas UAB „Edo ūkis“ direktorius Edvinas Sasnauskas ir 

savininkas Edas Sasnauskas. 

 

V. Meižienė prašo vertintojos L. Pušinskienės pristatatyti projektą. 

L. Pušinskienė pagal vietos projekto vertinimo ataskaitą pristato projektą. 

V. Meižienė klausia ar valdybos nariai turi klausimų. 

J. Rudavičienė klausia ar įdarbinamas darbuotojas privalės turėti atitinkamą kvalifikaciją. 
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E. Sasnauskas atsako, kad be abejo reikalinga kvalifikacija norint tinkamai eksploatuoti projekto lėšomis 

įsigytus įrenginius. 

G. Karalius klausia ar dažymas bus mobilus, pas klientą, kaip viskas vyks? 

Edas Sasnauskas atsako, kad įranga bus transportuojama pas klientą, kuris turi didelį agregatą.  Ten 

agregatas bus tvarkomas, dažomas. Kai oro sąlygos nebeleis dirbti lauke, nuomotose patalpose bus 

vykdomi padangų  ir kiti remonto darbai. 

D. Radžvilė klausia ar aplink gyvenvietę tokias paslaugas kas nors teikia. 

Edas Sasnauskas atsako, kad niekas neteikia. 

V. Meižienė klausia ar projektas bus kuo nors naudingas visuomeniniame lygmenyje. 

Edas Sasnauskas atsako, kad kai kurios paslaugos bus naudingos ir bendruomenei. Smėliavimo būdu būtų 

galima atnaujinti senas sienas, nuvalyti grafiti. 

D. Radžvilė pažymi, Gruzdžių teritorijoje ši įmonė yra labai reikšminga, suteikusi darbo nemažai žmonių, 

rūpinasi kaimo gyventojais. 

 

Pareiškėjo atstovai pasišalina iš posėdžio patalpos. 

 

V.Meižienė kviečia balsuoti ar pritarti UAB „Edo ūkis“ projektui „UAB „Edo ūkis“ verslo plėtra 

modernizuojant techninę bazę“ ir rekomenduoti jį perduoti į kitą vertinimo etapą (paraiškos Nr. ŠIAU-

LEADER-6A-D-6-4-2018, prašoma paramos suma 75 000,00 Eur). 

 

NUTARTA: 

1. pritarti UAB „Edo ūkis“ projektui „UAB „Edo ūkis“ verslo plėtra modernizuojant techninę 

bazę“ ir rekomenduoti jį perduoti į kitą vertinimo etapą (paraiškos Nr. ŠIAU-LEADER-6A-D-6-4-2018, 

prašoma paramos suma 75 000,00 Eur). 

Balsavo „už“: 10 (dešimt) 

Balsavo „prieš“: nėra 

 

4. SVARSTYTA. Dėl pritarimo UAB „Orsada“ projektui „UAB „Orsada“ plėtra investuojant į 

žemės darbų vykdymo veiklą“ ir rekomendavimo jį perduoti į kitą vertinimo etapą (paraiškos Nr. 

ŠIAU-LEADER-6A-D-6-1-2018). 

 

Klausimo svarstyme dalyvauja pareiškėjo atstovė UAB „Orsada“ direktorė Sandra Šantarytė – Keršiėnė. 

 

V. Meižienė prašo vertintojos L. Pušinskienės pristatatyti projektą. 

L. Pušinskienė pagal vietos projekto vertinimo ataskaitą pristato projektą. 

V. Meižienė klausia ar valdybos nariai turi klausimų. 

J. Rudavičienė klausia, kad pati vadovė yra moteris, ar nesusiduria su stereotipais, kad tokiems darbams 

vadovauja moteris. 

S. Keršienė atsako, kad versle dirba ir vyras tad ji nėra viena. 

G. Karalius klausia kodėl įmonė nusprendė įsigyti tokį galingą traktorių. 

S. Keršienė atsako, kad paslaugų poreikis yra, todėl atsiradus galimybei gauti finansavimą nuspręsta 

prašyti dalinai finansuoti įsigijimą. 

V. Meižienė klausia, ar įmonė dalyvauja kokioje nors visuomeninėje veikloje. 

S. Keršienė atsako, kad kol kas nedalyvavo, bet galbūt planuoja. 

 

Pareiškėjo atstovė pasišalina iš posėdžio patalpos. 

 

V. Meižienė kviečia balsuoti ar pritarti UAB „Orsada“ projektui „UAB „Orsada“ plėtra investuojant į 

žemės darbų vykdymo veiklą“ ir rekomenduoti jį perduoti į kitą vertinimo etapą (paraiškos Nr. ŠIAU-

LEADER-6A-D-6-1-2018, prašoma paramos suma 75 000,00 Eur). 

 

NUTARTA: 

1. pritarti UAB „Orsada“ projektui „UAB „Orsada“ plėtra investuojant į žemės darbų vykdymo 

veiklą“ ir rekomenduoti jį perduoti į kitą vertinimo etapą (paraiškos Nr. ŠIAU-LEADER-6A-D-6-1-2018, 

prašoma paramos suma 75 000,00 Eur). 

Balsavo „už“: 10 (dešimt) 

Balsavo „prieš“: nėra 
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5. SVARSTYTA. Dėl pritarimo UAB „Baltic Gold“ projektui „UAB „Baltic gold“ plėtra pradedant 

tekstilės apdailos veiklą“ ir rekomendavimo jį perduoti į kitą vertinimo etapą (paraiškos Nr. ŠIAU-

LEADER-6A-D-6-5-2018). 

 

Klausimo svarstyme dalyvauja pareiškėjo atstovas UAB „Baltic gold“ direktorius Žydrūnas Šalkauskas. 

 

V. Meižienė prašo vertintojos L. Pušinskienės pristatatyti projektą. 

L. Pušinskienė pagal vietos projekto vertinimo ataskaitą pristato projektą. 

V. Meižienė klausia ar valdybos nariai turi klausimų. 

V. Meižienė prašo papasakoti apie projekto veiklą. 

Ž. Šalkauskas pasakoja, kad projekte numatyta įsigyti spausdintuvą. Įsigytu spausdintuvu bus galima 

spausdinti ant įvairių tekstilės audinių, tai ir marškinėliai, suknelės, maudymosi kostiumėliai ir kita 

apranga. 

J. Pališaitė klausia kokie žmonės bus įdarbinami. 

Ž. Šalkauskas atsako, kad pati savarankiškai mašina nedirba, reikia ją prižiūrėti, paduoti audinį ir pan., 

darbo bus gal net ir daugiau nei 2 amenims kaip nurodyta projekte. 

V. Meižienė klausia kaip bendrovė prisideda prie visuomeninės veiklos Žaliūkių kaime. 

Ž. Šalkauskas atsako, kad kiek įmanoma padeda. 

V. Meižienė klausia koks darbo užmokestis bus mokamas darbuotojams. 

Ž. Šalkauskas atsako, kad rinka pati padiktuoja už kiek gali nusipirkti specialistą, todėl alga bus didesnė, 

kad rasti tinkamus specialistus. 

G. Karalius klausia ar yra konkurentų tokioje spausdinimo veikloje. 

Ž. Šalkauskas atsako, kad jeigu projektas bus patvirtintas, toks spausdintuvas bus trečias Lietuvoje. 

A. Lacis atkreipia dėmesį, kad įmonė yra kaimo teritorijoje, domisi kaip bus su oro tarša. 

Ž. Šalkauskas atsako, kad oro taršos nebus, nes spausdintuvo dažai bus naudojami sertifikuoti ir 

nekenksmingi žmogui, antraip  tokių drabužių žmogus negalėtų dėvėti.  

 

Pareiškėjo atstovas pasišalina iš posėdžio patalpos. 

 

V. Meižienė kviečia balsuoti ar pritarti UAB „Baltic Gold“ projektui „UAB „Baltic gold“ plėtra 

pradedant tekstilės apdailos veiklą“ ir rekomenduoti jį perduoti į kitą vertinimo etapą (paraiškos Nr. 

ŠIAU-LEADER-6A-D-6-5-2018, prašoma paramos suma 75 000,00 Eur). 

 

NUTARTA: 

1. pritarti UAB „Baltic Gold“ projektui „UAB „Baltic gold“ plėtra pradedant tekstilės apdailos 

veiklą“ ir rekomenduoti jį perduoti į kitą vertinimo etapą (paraiškos Nr. ŠIAU-LEADER-6A-D-6-5-2018, 

prašoma paramos suma 75 000,00 Eur). 

Balsavo „už“: 10 (dešimt) 

Balsavo „prieš“: nėra 

 

 

V. Meižienė padėkoja ir užbaigia posėdį. 

 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkė  _______________        Vidutė Meižienė 

 

 

Posėdžio sekretorė  _______________        Kristina Burke - Žilinskienė 

 

 

 

  



ASOCIACIJOS „ŠIAULIŲ RAJONO VIETOS VEIKLOS GRUPĖ“ 

VIETOS PROJEKTŲ ATRANKOS KOMITETO 2018 M. LAPKRIČIO 20 D. POSĖDŽIO 

PROTOKOLO NUTARIAMOJI DALIS 

 

2018 m. lapkričio 20 d. Nr. 6 

Šiauliai 

 

SVARSTYTA. Dėl vietos projektų, pateiktų pagal Asociacijos „Šiaulių rajono vietos veiklos grupė“ vietos plėtros strategijos „Asociacijos „Šiaulių rajono vietos veiklos 

grupė“ teritorijos 2015 – 2023 m. vietos plėtros strategija“ priemonės „Ūkio ir verslo plėtra“ veiklos sritį „Parama ne žemės ūkio verslui kaimo vietovėse plėtoti“, atrankos. 

NUTARTA. Vadovaujantis Vietos projektų, įgyvendinamų bendruomenių inicijuotos vietos plėtros būdu, administravimo taisyklių, patvirtintų Lietuvos Respublikos žemės 

ūkio ministro 2016 m. rugsėjo 21 d. įsakymu Nr. 3D-544 „Dėl Vietos projektų, įgyvendinamų bendruomenių inicijuotos vietos plėtros būdu, administravimo taisyklių 

patvirtinimo“, 4 priedo „Vietos plėtros strategijos vykdytojos sudaromo vietos projektų atrankos komiteto teisių ir pareigų, veiklos principų, sprendimų priėmimo tvarkos 

aprašas“ 8 punktu bei atsižvelgiant į asociacijos „Šiaulių rajono vietos veiklos grupė“ pateiktas vietos projektų vertinimo ataskaitas, priimti šiuos sprendimus: 

 

1. Pritarti šiems vietos projektams ir rekomenduoti juos perduoti į kitą vertinimo etapą: 

Eil. 

Nr. 
Vietos projekto 

paraiškos 

atpažinties 

(registracijos) 

kodas 

Pareiškėjo 

pavadinimas / 

vardas, pavardė 

Vietos projekto 

pavadinimas 
Vietos projekto 

pridėtinė vertė 

(kokybė) balais 

Pareiškėjo 

prašyta 

paramos 

suma, Eur 

Tvirtinama 

paramos lėšų 

suma iki, Eur 

Didžiausia 

galima 

paramos 

lyginamoji 

dalis iki, 

proc. 

paramos suma, Eur 

EŽŪFKP 

lėšos (85 

proc. 

paramos 

sumos) 

Lietuvos 

Respublikos 

valstybės 

biudžeto 

lėšos (15 

proc. 

paramos 

sumos) 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 

VPS I prioriteto priemonės „Ūkio ir verslo plėtra“ veiklos sritis „Parama ne žemės ūkio verslui kaimo vietovėse plėtoti“, kodas „LEADER-19.2-6.4“ 

1. ŠIAU-LEADER-

6A-D-6-2-2018 

Gintautas 

Mačiūnas 

„Gintauto 

Mačiūno 

ekonominės 

veiklos plėtra 

kaime“ 

60 42 552,23 42 552,00 65,5658397 36169,20 6 382,80 

2. ŠIAU-LEADER- IĮ ADI Souvenirs „IĮ ADI 60 74 975,21 74 975,00 70 63 728,75 11 246,25 



 

 

2 

 

6A-D-6-3-2018 Souvenirs verslo 

plėtra – 

gamybinės 

bazės statyba“ 
3. ŠIAU-LEADER-

6A-D-6-4-2018 

UAB „Edo ūkis“ UAB „Edo ūkis“ 

verslo plėtra 

modernizuojant 

techninę bazę“ 

65 75 000,00 75 000,00 68,9407 63 750,00 11 250,00 

4. ŠIAU-LEADER-

6A-D-6-1-2018 

UAB „Orsada“ „UAB „Orsada“ 

plėtra 

investuojant į 

žemės darbų 

vykdymo 

veiklą“ 

70 75 000,00 75 000,00 63,317855 63 750,00 11 250,00 

5. ŠIAU-LEADER-

6A-D-6-5-2018 

UAB „Baltic 

gold“ 

„UAB „Gold“ 

plėtra pradedant 

tekstilės 

apdailos veiklą“ 

75 75 000,00 75 000,00 60,241 63 750,00 11 250,00 

     IŠ VISO: 342 527,00  291 147,95 51 379,05 

 

 

Posėdžio pirmininkas ..........................  Vidutė Meižienė 

 

Posėdžio sekretorė  ..........................  Kristina Burke - Žilinskienė 

 

 

Vietos projektų atrankos komiteto nariai: 

 

..................... Vidutė Meižienė ....................... Algimantas Lacis ....................... Deimantė Radžvilė 

..................... Gediminas Karalius ...................... Audrius Kondrotas ....................... Algis Mačiulis 

..................... Giedrius Jakubėnas ...................... Judita Pališaitė ....................... Jolanda Rudavičienė 

..................... Ineta Navickaitė     

 


